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Inleiding 
VV Moordrecht is een bloeiende vereniging met op dit moment ca. 375 
spelende leden. De laatste jaren is er sprake van een toename van het 
ledenaantal, met name door de groei van het aantal jeugdige leden, maar 
ook door de ontwikkeling die het damesvoetbal momenteel door maakt.

De vereniging loopt op dit moment steeds vaker aan tegen een capaciteits-
probleem met de huidige accommodatie. Het huidige grasveld is kwalitatief
slecht en er worden veel wedstrijden afgelast. Zelfs als de weersomstandig-
heden het elders wel toelaten om te spelen is dit veld vaak onbespeelbaar.

Het kunstgrasveld voldoet op dit moment nog aan de eisen van de KNVB, 
maar dient echter op niet al te lange termijn te worden voorzien van een 
geheel nieuwe toplaag. De matige kwaliteit van de velden is uiteraard 
oplosbaar, maar belangrijker is het reeds genoemde aanwezige 
capaciteitsprobleem, dat naar verwachting in de nabije toekomst nog groter 
zal worden. Er zijn conform de richtlijnen van de KNVB meer velden nodig 
om alle wedstrijden op een ordentelijke wijze binnen de gangbare tijden te  
kunnen afwikkelen. Sweco (voorheen Grontmij) heeft hiervoor een 
berekening opgesteld conform KNVB model, waaruit blijkt dat er nu reeds 
meer ruimte nodig is en de verwachting is dat de huidige groei van het leden
aantal zich nog verder zal doorzetten. Mede ook doordat Moordrecht de 
komende jaren nog verder groeit, denk bijvoorbeeld aan de Brinkhorst, maar 
mogelijk zullen er zelfs ook vanuit Westergouwe nieuwe leden volgen.

Op de huidige locatie zijn qua ruimte, geen mogelijkheden voor een derde 
veld, zelfs een extra half veld dat voldoet aan de eisen voor een pupillenveld 
is niet in te passen. Samen met de stedenbouwkundig minder fraaie situatie
en een matige ontsluiting van het parkeren heeft dit alles ertoe geleid dat VV 
Moordrecht onderzoek wilde doen naar de mogelijkheden voor een nieuwe
accommodatie. Als sponsor, lokaal betrokken ondernemer, ontwikkelaar en 
bouwer hebben wij op verzoek van het bestuur van VV Moordrecht de 
handschoen opgepakt, een deskundige partner gezocht op het gebied van 
sportaccomodaties en de handen ineengeslagen.

In dit boekje willen we u kort meenemen in het onderzoek zoals we dat
tot nu toe hebben uitgevoerd.
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Uitplaatsingsmogelijkheden / Potentiële locaties

Locatie A / Middelweg

Locatie C / Achter bedrijventerrein ‘t Ambacht

Locatie B / Wethouder Visweg
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Voor- en nadelen van verschillende locaties

Locatie A, 
Gelegen tussen de begraafplaats en de brede school. De gronden zijn momenteel in 
eigendom van 2 verschillende grondeigenaren. (dhr Den Ouden en mevrouw Verstoep)
Het voordeel is dat er mogelijkheden zijn voor dubbel gebruik van de aanwezige 
parkeerplaatsen bij brede school en begraafplaats. Het nadeel is dat er gevoelsmatig hinder 
kan ontstaan door de voetbal naast de begraafplaats te positioneren. Verder is er op het 
perceel van Den Ouden een persleiding t.b.v. riolering aanwezig waardoor minimaal een half
weiland vanaf die zijde dient te worden vrijgehouden van velden en accommodatie. Dit is in 
de variant voor deze locatie nu verwerkt, zodat de persleiding bereikbaar blijft.
Als nadeel kan ook worden genoemd dat dit wat dicht op de nieuw te realiseren woningen ligt.

Locatie B,
Gelegen in de bocht van de Wethouder Visweg, nabij kinderboerderij “In de Krom” 
De gronden zijn momenteel in eigendom van Stichting Van Drost-IJserman en worden gepacht 
door drie verschillende pachters. Vanaf de Wethouder Visweg gezien, 1 weiland door mevrouw 
Verboom, het volgende weiland door de heren gebr. Roos en de rest door dhr De Haan.
De locatie is goed bereikbaar en ligt redelijk gunstig t.o.v. het dorp. Wel dient er een goede 
veilige oversteekplaats over de wethouder Visweg te worden gerealiseerd naar het 
parkeerterrein en de accommodatie. Doordat de wethouder Visweg inclusief groene wal als 
buffer fungeert naar de bestaande woonwijk is de overlast daarvoor beperkt. Dit verkleint 
tevens het planschade risico.

Locatie C,
Gelegen achter de bedrijfsbebouwing van ‘t Ambacht, naast “de Zuidplasruiters”
De gronden zijn momenteel in eigendom van Stichting Van Drost-IJserman en worden gepacht 
door de heren gebr. Roos. De locatie zou bereikbaar kunnen worden door gebruik te maken
van de toegang over of langs het huidige vrachtwagen parkeerterrein. Locatie ligt wat 
ongunstiger ten opzichte van het zwaartepunt van het dorp en lijkt ten gevolge van de ligging 
achter het bedrijventerrein wat moeilijker als het gaat om sociale- en verkeersveiligheid.
Qua overlast ten aanzien van bestaande woningen is deze locatie zeer gunstig.
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Stedenbouwkundige verkenning herontwikkeling vrijkomende locatie
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Stedenbouwkundige verkenning herontwikkeling vrijkomende locatie
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Stedenbouwkundige verkenning herontwikkeling Sjaloomschool locatie
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Budgetramingen sportpark
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Budgetramingen sportpark
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Totaal kosten-opbrengsten-besparingen overzicht
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Conclusie 
Nu de eerste verkenning is uitgevoerd lijkt onze voorzichtige conclusie 
dat het interessant is om nader onderzoek door te zetten. 

Het is nu van belang om een goed beeld te krijgen van de meest 
wenselijke locatie voor uitplaatsing en de daarbij behorende kansen
en risico’s. Het eerste gesprek met de grondeigenaar van locaties B en C 
(Stichting Van Drost-IJserman) hebben we reeds gevoerd. Aan die kant 
is de deur zeker niet dicht, wel hebben zij aangegeven zorg te hebben of 
ze er met de pachters van de gronden uit zullen komen. Verder lijkt het 
verstandig, de wethouders een bezoek te laten brengen aan de Stichting 
om dit nogmaals formeel aan te kaarten.

Met de andere grondeigenaren is nog niet gesproken, afhankelijk van 
hoe Gemeente aankijkt tegen de optie locatie 1 is het uiteraard 
zinvol om deze gesprekken alsnog aan te gaan.

In de opbrengst prognose is nu rekening gehouden met een sociale 
plancomponent van 26 levensloop bestendige huurappartementen en 
8 eengezinshuurwoningen. Dit deel van het woonprogramma hebben wij 
afgestemd met onze contactpersoon bij corporatie Mozaïek Wonen. 
Uiteraard is de grondwaarde onder dat deel van het plan beperkt, maar 
gezien de vraag die door Mozaïek wonen bij de gemeente was 
neergelegd, wel meegenomen in deze haalbaarheidsstudie.

Wij hebben met deze verkenning een aftrap gegeven om te komen tot 
een toekomstbestendige situatie voor VV Moordrecht. Wellicht kunnen 
we zelfs spreken van een voorzet, maar we beseffen ons ook dat het 
nog geen inkoppertje zal zijn om tot scoren te komen.

Wij staan uiteraard open voor commentaar, suggesties en aanbevelingen
om de kans om te scoren voor VV Moordrecht zo groot mogelijk te 
maken. 


